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GS vinden Zeeland groot genoeg 

MIDDELBURG – Het dagelijks provinciebestuur zal geen stappen zetten om Zeeland uit te breiden 

met aangrenzende gemeenten inWest-Brabant en Zuid-Holland. „Wij kunnen met de bestaande 

omvang prima uit de voeten”, zei gedeputeerde Harry van Waveren gisteren in de Statencommissie 

bestuurlijke en financiële zaken. 

Hij reageerde daarmee op de suggestie die GroenLinks vorige week deed om de provinciegrens tot 

die van het stroomgebied Schelde uit te breiden. Van Waveren: „Dit laten we rusten.” 

Commissaris van de koningin Karla Peijs deed ook een duit in het zakje. „Het is griezelig om over het 

verleggen van provinciegrenzen te praten, want het gevaar is dat anderen dat dan ook gaan doen. 

Samenwerken over de grens van de provincie is prima. Laten we het daar voorlopig bij laten.” Dat 

ze zelf voor indeling van het West-Brabantse kleigebied bij Zeeland is, deed ze af als ‘een 

krantenhype’. 

GroenLinks kreeg overigens voorzichtig bijval van andere partijen. „We moeten niet al te afhoudend 

zijn”, vond Teun van Oostenbrugge (SGP). Sjoerd Heijning ( VVD) wees erop dat Zeeland wel eens 

gedwongen kan worden aan gebiedsuitbreiding te denken als andere provincies groter worden. 

Marjan de Koster (PvdA) meende dat veel afhangt van de manier waarop Zeeland de wens tot 

verlegging van de provinciegrens naar voren brengt. „Het gaat om de kunst van het verleiden”, zei ze. 

 

 

 


